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Prisdialogen 2023 (avseende fjärrvärmepris 2024) 

 
Protokoll samrådsmöte 1 2023 

 

Datum:  2023-03-02 

Tid:  08:30-10:00 

Plats:  Möte on-line via Teams 

 

Närvarande  

Bostäder i Borås 

Fastighetsägarna Sjuhärad/Pulsen Fastigheter  

Fristadbostäder 

Lokalförsörjningsförvaltningen 

  

Västfastigheter 

Willhem 

Castellum 

 

Borås Energi och Miljö 

 

Ej närvarande   

Riksbyggen 

 

1. Mötet öppnades 

 

Jonas Holmberg hälsade välkomna till årets Prisdialog och årets första samrådsmöte. 

Speciellt välkommen till vårt nya medlemsföretag Castellum representerat av Håkan och 

Ronnie.  

 

2. Undertecknande och justering av protokoll 

  

Mötet valde Malin Hilding till protokolljusterare.  

 

3. Inledning 

 

Laget runt – närvarande kunder presenterade sig och berättade vad som händer inom 

respektive företag och vilket fokus kunderna har.  

 

I princip alla kunder meddelade att det är paus på nybyggnationer för tillfället. Stort 

fokus på energibesparingar och många satsar på att bygga solceller på befintliga 

fastigheter. Många kunder är drabbade av samhällets stigande kostnader i och med 

historiskt hög inflation.     
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4. Deltagande företag 

 

Deltagande företag representerar drygt 30 % av de totala fjärrvärmeleveranserna i 

Borås. Kunderna representerar olika kundsegment, flerbostadshus, kommersiella lokaler, 

offentliga lokaler, sjukhus. Ny deltagare i årets Prisdialog är Castellum. Castellum har 

tidigare varit deltagande i Klimatdialogen.  

5. Sammanfattning av genomgång på mötet 

 

Jonas redovisade vad som har hänt under 2022 gällande fjärrvärmeverksamheten.  

Miljövärden, Nils Holgerssonrapporten, ekonomi, leveranser/försäljning av fjärrvärme.  

 

Bränslemixen för 2022 gicks igenom och fjärrvärmen i Borås produceras till nästan 100 

% av förnybara- och återvunna bränslen. Endast 0,04 % består av olja som används 

som startbränsle till ett par anläggningar.  

 

I Nils Holgersson rapporten för 2022 ligger fjärrvärmepriset strax under rikssnittet i 

Sverige. 2022 blev leveranserna 589 GWh. Graddagsjusterad leverans har legat stabilt 

under de senaste 5 åren, tackvare att många nya kunder har anslutit sig till fjärrvärmen.   

 

Jonas redogjorde för fjärrvärmeverksamhetens preliminära resultat för 2022. Tackvare 

hög elproduktion och höga marknadspriser bidrog till ett bra ekonomiskt resultat.  

 

Magnus redogjorde vidare för nuvarande omvärldsfaktorer såsom EUS inställning till 

biobränsle, inflationstakt, elpriser och vad som händer i branschen. Höga elpriser, 

kapacitetsbrist i elnätet är en aktuell och omdiskuterad fråga.   

 

6. Om prisjustering fjärrvärme 

 

Mötet gick igenom den gemensamma målbild som är utgångspunkt i Prisdialogen. 

Fjärrvärmepriset skall vara stabilt och förutsägbart och långsiktigt ej överstiga 

inflationsmålet (<2 %).  Prisjusteringarna under de senaste sju åren har legat i 

intervallet 0-2,5 %.   

 

Enligt förra årets överenskommelse inom Prisdialogen ansattes ett prisåtagande för 2024 

motsvarande en prisjustering på 1-4 %. Vid nästa samrådsmöte kommer Borås Energi 

och Miljö presentera ett förslag på prisjustering för 2024, med bakgrund i dialogen under 

detta möte, rådande omvärldsfaktorer och förväntad resultatutveckling.  

 

7. Möteskalender/nästa möte 

 

Nästa möte/samrådsmöte 2: 12 maj 08:30-10:00.   

 

Slutsamråd: 30 juni kl. 08:30-10:00.   

 

Mötena är inbokade digitalt, men tanken är att slutsamrådet hålls fysiskt.   

 

 Protokollförare   Protokolljusterare 

 

Signeras digitalt   Signeras digitalt 

_____________________________  _____________________________ 

Jonas Holmberg    Malin Hilding 

Borås Energi och Miljö AB   Willhem 

 




